
 

Der afholdes skolebestyrelsesmøde  

Tirsdag d. 13. december 2022 16.30 – 18.30 
  
 

Referat: 
Deltagere: Laila Hellesøe, Gitte Beier, Jens Bak, Hanne Danielsen, Dorthe Patsche Jensen (ny), 

Rikke Jacobsen, Tine Pape Granvig, Jesper Engelstad 

  

Afbud fra: Jesper Qvist, Ellen Laue Schultz 

_________________________________________________________________________  

  

1.  Meddelelser   
a)  Formanden og bestyrelsen 
 
Velkommen til Dorthe Jensen, som er ny i bestyrelsen. 
Kort præsentationsrunde af bestyrelsen. 
Laila er inviteret til møde med alle skolebestyrelsesformænd i kommunen. 
 

 Evaluering af forældrecafé 
Der var god opbakning til arrangementet. 15 havde meldt sig til. Der var oplæg fra 
LigeVærd der arbejder med forældregrupper. Der var rigtig god dialog. Der blev fortalt om 
de muligheder der er i LigeVærd ex. rådgivning også ved juridiske spørgsmål.  
Der kommer et nyt arrangement i foråret. 
 
  

  

b) Medarbejdere  
Juletiden er en turbulent periode for eleverne. Der er kommet flere elever til i A.afd 
uden at der er fulgt økonomi med.  
Det mærkes at der visiteres flere elever med fysiske udfordringer og skolens indret er 
ikke til dette. Der er brug for flere hjælpemidler som kræver radikale ændringer af 
skolens indret, hvis skolen skal huse disse elever. 

  

 

c) Elever  
Elevrådet har talt om en klubaften. Gitte er gået videre med dette og har haft kontakt til 
Ungdomsskolen. Der er afholdt møde med Ungdomsskolen og rep. fra elevrådet. Første 
arrangement var 2. december. Der kom 25 elever fra skolen. Man arbejder med 5-6 
arrangementer i året. 
  

 

d)   Skoleledelsen   
 Personalesituation.    

Jesper orienterer om personalesituationen. Der er fokus på barns 1. og 2. 

sygedag. Personalet løber stærkt for tiden- der er kommet 5 elever til.  



 
 Elevsituation.   

Elevtallet er nu på 163 elever. Der er kommet 5 nye elever til.  

 Status på ny skoleleder 

Der indkaldes til samtale på torsdag. 

 

 Økonomi 

o Forslag til besparelser 

 Lejrskoler 

 Kurser 

 Fredagsbrød (er aflyst) 

 Politikker og principper 

o Forslag til ændring af Princip for brug af mobiltelefon 

Der var tilsagn fra bestyrelsen om, at ændringen kunne fortsætte indtil jul. Princip 

for brug af mobiltelefoner og tablets i skoletiden er revideret og godkendt.  

  

2.   Huholt 
 

 Jesper orienterer om situationen. 

 Der var god tilslutning til julebanko. SSP har været ude og undervise i håndtering af 

fyrværkeri.  

 

 

 

3. Kommende møder 

Næste møde 10. januar 2023.   Jesper skriver ud, hvis mødet aflyses.     

 

Punkter til kommende møde: 

  

 Skoleleder  

   

  

4. Evt.  

Findes der steder/sponsorater/fonde, hvor man kan søge midler til f.eks cykler, skolegårde osv?  

  

  

5. Godkendelse af referat   
  

  Vel mødt Laila og Jesper 


